
Verslag ALV Seghwaert Op Dreef, d.d. 25 november 2024 

Aanwezig in volgorde van binnenkomst: 

Joop de Bruin (voorzitter) Thea de Bruin, Luut Vlastra (penningmeester)  Nanda van der Maas 
(ledenadministratie), Helen Speicher, Harry Vos, Peter van Aken (barcoördinatie), Truus van 
Aken, Aad Rappoldt, Suzan Rappoldt, Martien Muller, Lody van Leeuwen, Jim Cristini, Dian van 
Gelder, Chris van Elk, Thijs Kouwenberg, Thea van de Burg, Ton van de Burg, Bart Jan van 
Herwaarden, D. Debricky, M. van Dinter, Ton Marcusse. 

Afgemeld: José Koebrugge, Fam. Rijsdam, Tineke Rotteveel. 

De aanleiding voor deze vergadering is een tekort aan bestuursleden. Volgens de statuten moet 
het bestuur uit drie leden bestaan (voorzitter, secretaris en penningmeester). Op dit moment 
ontbreekt een secretaris. Daarbij komt dat ook de voorzitter op korte termijn zal vertrekken. 

Er is een aantal vacatures die worden genoemd, maar deze mensen maken geen deel uit van het 
bestuur. 

Notulen van de ALV van 9 april 2024 worden besproken en vastgesteld 

Behalve de personele problematiek, komt Seghwaert Op Dreef aan de orde d.m.v. een schets 
door de voorzitter over de periode na april 2024. Seghwaert Op Dreef kent een sterke groei en is 
financieel gezond. De groei is het gevolg van toename van het aantal afdelingen de bezetting per 
afdeling. Zie bijlage 1. 

Vervolgens geeft de penningmeester d.m.v. een powerpoint-presentatie zijn visie op het 
financieel beleid en het beleid in het algemeen. Een aantal zaken staan ter discussie zowel 
binnen het bestuur als tussen het bestuur en een aantal leden. Zij bijlage 2. 

Na de rondvraag met vragen in het verlengde van de presentatie van de penningmeester en men 
vraagt een aantal mensen meer aandacht voor de pr van Seghwaert Op Dreef. 

De penningmeester wordt gecomplimenteerd voor zijn presentatie en heldere uitleg.  

De voorzitter sluit de vergadering. 

 


